



## 特別公布 2020年文憑試中國語文科及英國語文科 修訂後的評核大綱

因應新型冠狀病毒疫情的最新發展，香港考試及評核局（考評局）於3月21日宣布，2020年香港中學文憑考試(文憑試)甲類科目筆試將延期至4月24日開考，而中國語文科及英國語文科的口試將會取消。

由於上述改動，中國語文科及英國語文科的評核大綱亦需修訂，因應科目評核架構而調整科目其餘各卷的比重。修訂後的2020年文憑試中國語文科及英國語文科評核大綱已經於本局網頁公布：  
[www.hkeaa.edu.hk/tc/hkdse/assessment/assessment\\_framework/](http://www.hkeaa.edu.hk/tc/hkdse/assessment/assessment_framework/)

- 完 -

日期：2020年3月23日

---

### **SPECIAL ANNOUNCEMENT Revised Assessment Frameworks for 2020 HKDSE Chinese Language and English Language**

In light of the latest situation regarding the Novel Coronavirus (COVID-19) infection, the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA) announced on 21 March 2020 that the start of the written examinations of Category A subjects will be postponed until 24 April 2020, and the speaking examinations of both Chinese and English Language subjects will be cancelled.

The relevant assessment frameworks have been revised, with the weighting of the remaining papers adjusted according to the assessment structure of the subject. The revised Assessment Frameworks for 2020 HKDSE Chinese Language and English Language can be found at [www.hkeaa.edu.hk/en/hkdse/assessment/assessment\\_framework/](http://www.hkeaa.edu.hk/en/hkdse/assessment/assessment_framework/)

-End-

Date: 23 March 2020